
S SEJE OBČINSKEGA KOMITEJA ZKS

Komunisti
o številki 57

Člani občinskega komiteja ZKS so na svoji seji, 24.
marca razpravljaii o vscbini pisanja 57. številke Nove
revije. Sldadno s stališči in usmeritvijo predsedstva CK
ZKS, da se vodi demokratičen dialog, so komiinisti v
osnovnih organizacijah tudi vodili razprave, na katerih
pa je bila, kol je v uvodu seje povedal sekretar predsed-
stva občinskega knmiteja ZKS Rajko Najzer, jasno izra-
žena zahleva, da se strpen dialog vodi ie ledaj, ko
vscbina dialoga nudi neke realoe rešitve nadaljnega raz-
voja naše družbe, in, da ima tudi demokratičen dialog
svoje meje, preko kalerih ne sme iti.

V razpravo o vsebini pisanja 57. številke so hili vključc-
ni tudi člani komisij občinskega komitcja ZKS za idejno
in teoretično delo ter za proučevanje zgodovine ZK, ter
člani predsedstva občinskega komitcja ZKS. Če bi slrnili
razpravo iz osnovnih organizacij, bi po besedah sekretar-
ja občinskega komiteja vidcli, kako so si stalisfa v obsod-
bi pisanja sicer enotna, vcndar različna v izražanju zahte-
ve po strpnem dialogu, glede na strukturo članov ZK
Komunisti na vseh prej omenjenih skupih so bili mnenja,
da je v bodoče potrebno posodobiti vzgojo mlade genera-
cije na področju novejše in polprctekle zgodovine, kalere
viri so bili nemalokrat nedoslopni. Z uslreznimi stali£či
do teh vpraSanj bi morali oborožiti ludi pedagoški kader,
ki jc prisiljen odgovarjati na vprašanja učencev, ki so
navadno zelo direktna. Učenci pa pričakujejo argumen-
te. Na osnovi takih razprav naj bi komunisti izpeljali
diferenciacijo v zvezi komunistov. Komunisti, ki delajo
na Univerzi, v inštitutih in marksističnih centrih pa naj bi
z argumentirano razpravo zanikali posamezne trditve v
57. Stcvilki, ki govore o našem zgodovinskem in druibe-
nopolitičnem razvoju. Razpravo v osnovnih organizaci-
jah naj bi komunisli izkoristili kot dodatno spodbudo in
mobilizacijo za izvedbo prenove ZK. Komunisti so sicer

mcnili. da se je lcžko opredciiti do povzelkov. razmišljah
so celo o ponatisu Nove revije. da bi se z vsebino
seznanilo celotno članstvo. Vendar je na koncu prevlada-
lo mišljenje. da imamo iakih razprav na isto temo že
preveč in da bi se zveza komunislov morala prav tako
odločno v tem času spopasti z gospodarskimi težavami.
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